



RESTAURANT

la Quintessence



SOIRÉE CHÂTEAU LA NERTHE Samedi 10 février 2018

Cette soirée revêt un caractère spécial, une occasion de goûter à de vieux millésimes d'un domaine prestigieux, le Château La Nerthe à Châteauneuf-du-Pape. Nous reculerons dans le temps pour goûter à quelques-uns des meilleurs millésimes des dernières décennies.

Qui de mieux pour nous guider sur les subtilités de chacun de ces vins que **Christophe Bristiel, directeur export au Château La Nerthe**, domaine qui soit dit en passant est le plus ancien à Châteauneuf-du-Pape...on y produisait du vin dès 1560!

145 \$ p.p. +taxes et service

Réservations :
sabrina.levesquelebrun@hotelquintessence.com
819.425.8551 #5334





RESTAURANT

la Quintessence



AN EVENING WITH CHÂTEAU LA NERTHE Saturday, February 10th 2018

Join us on Saturday, February 10th for a truly special evening. This will be an exceptional opportunity to taste old vintage wines from a very prestigious estate, the Château La Nerthe in Châteauneuf-du-Pape. We will go back in time to discover first-hand some of the top vintages from the past decades.

Who better to guide us on the subtleties of these fine wines than Christophe Bristiel? **Mr. Bristiel is Château La Nerthe's export director**, the oldest estate in Châteauneuf-du-Pape where the first wines produced are said to date back to 1560!

\$145 p.p. +taxes & service

Reservations:
sabrina.levesquelebrun@hotelquintessence.com
819.425.8551 #5334

